



## INSTALLATION GUIDE

### SHOWER CURTAIN ROD

#### 浴簾桿組安裝說明

1. Mark two proper fixing positions on the wall, using 8mm drill bit, drill holes to depth of 45mm, and then insert the **Plastic Anchors** and using the **Screws** provided to secure **Brackets** as fig#1.  
在預定安裝的位置，畫上鑽孔的記號。使用8mm鑽頭鑽孔，鑽孔深度4.5公分，嵌入塑膠塞並使之齊平於牆面，然後以螺絲鎖緊固定基座於牆面上。如Fig. 1所示。
2. Measure the distance between two **Brackets** and cut the **Cable** to length as shown, then insert both ends of the **Cable** through the **Bracket Covers** and position **Bushes** 15mm from the end of the **Cable** and secure by using **Hexagon Key** provided as fig#2. Note: Ensure that the **Bushes** are securely fastened.

測量兩個固定基座端頭的距離。裁切與測量值等長的鋼絲，將鋼絲穿過裝飾蓋與鋼絲固定套，在鋼絲末端 15mm 的地方，用隨附的六角板手鎖緊固定鋼絲。如Fig. 2

注意：必須確認鋼絲固定套是被鎖緊固定於鋼絲上。

3. Screw one of the **Bracket Cover** onto one **Bracket** first, then slide the **Shower Curtain Clip** rings over remaining **Bracket Cover** and **Cable** before tighten **Cable** on **Brackets** if necessary, when screw the remaining **Bracket Cover** onto **Bracket**, it may be necessary to adjust both of **Bracket Covers** evenly until the **Cable** is taut and not overtighten.

將其中一端的裝飾蓋鎖上固定基座，如有必要可先將浴簾夾套進鋼絲內，當要鎖緊另一端裝飾蓋時，請同時平均調整兩端裝飾蓋鎖入的深度，直到鋼絲被拉緊為止。

## FIXING CONTENTS

組配件內容

